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Dziewiąta seria spotkań Serie A nie obędzie się tak jak inne bez

kontrowersji. Dziś w Catanii, sędzia pomylił się dwukrotnie w poważnych

sytuacjach na niekorzyść zespołu z Sycylii, pomagając drugiej stronie,

Juventusowi. W czasie programu Stadio Sprint nadawanego przez 

Rai2 swój pogląd na tematy powtórek telewizyjnych wyraziła Rosella

Sensi.

 

- To był przykry epizod dla włoskiej piłki. Powiem, że potrzeba technologii na boisku

do pomocy arbitrom. Stracilibyśmy tyle samo czasu ile stracono dzisiaj z sędzią,

który konsultował się z asystentami. Nie sądzę, że to wielkie kluby nie chcą

powtórek na boisku.

 

Sensi mówiła też o trenerze Interu, Stramaccionim, który jeszcze pod jej batutą

prowadził drużyny w młodzieżowej szkółce Romy:

- Bruno Conti zawsze mówił mi, że Stramaccioni dorasta jako trener. Jestem z niego

zadowolona. Jednakże powiem wam, że Zeman wykonuje świetną robotę.
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